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Interpelacja w sprawie usług opiekuńczych. 
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W związku z faktem, że kwota środków przeznaczona na usługi opiekuńcze w projekcie 

budżetu na 2024 rok wzrosła do ok. 14 mln, mam wątpliwości czy uwzględniając wysoki poziom 

inflacji i wzrost różnych innych kosztów, będzie wystarczająca, aby utrzymać jakość tych usług na 

dotychczasowym poziomie. 

Kolejna wątpliwość rodzi się porównując kwoty kosztów osobowych usług opiekuńczych w 

kolejnych trzech latach i projekcie na 2024 rok. 

Czy przyrost kosztów jest podyktowany zwiększaniem się ilości osób objętych opieką, czy 

jakieś inne czynniki mają na to wpływ. Jeśli tak to jakie? 

Być może warunki na jakich można korzystać z usług opiekuńczych nie są dostosowane do 

realnych potrzeb społeczności wymagającej zaopiekowania? 

Może powinny być bardziej elastyczne, czyli dostosowane do życiowych potrzeb ew. 

podopiecznych? 

Proszę o odpowiedź na moje zapytania i rozwianie moich wątpliwości. 
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